

財團法人中技社

「中技社境外生就業平台」活動公告

一、目的：

財團法人中技社創設於1959年，為非營利公益法人。為增進在臺修讀學位之境外生對臺灣產業現況、求職文化有更進一步的認識，本社於2020年啟動境外生就業媒合活動，藉由本社就業平台，提供線上就業媒合，增進在台優秀境外生完成學業後留台貢獻所學之機會，也協助企業網羅所需人才，創造外籍人才、產業及國家三贏的局面。

二、徵才平台內容：

1. 職缺專區：企業簡介、人力需求（職缺）說明
2. 法規專區：境外生在台工作相關法規說明
3. 影音專區：在台外籍生求職經驗分享、企業人資招募經驗分享、在台工作法規解說影片
4. 報名資料：報名資料瀏覽及修改

三、參與企業：上銀科技、工研院、中鼎工程、友達光電、乒乓話網、艾司摩爾、和碩聯合科技、旺宏電子、明基材料、俊鼎、研華、美超微電腦、英業達、神準科技、智邦科技、華碩電腦、群光電子、群光電能、億光電子、廣達電腦、緯創資通...等多家國內知名科技企業。

四、活動不限名額，免費報名及使用本就業平台。

五、報名資格：在臺修讀學士、碩士、博士學位等大專院校之境外生。

六、報名資訊：

1. 報名日期：2024年4月15日起開放報名（無截止日期）。
2. 報名方式：採網路報名，由中技社官網或由海報QR Code進入活動報名網站。
3. 線上申請報名需上傳一份個人簡歷。
4. 報名成功者將另以電子郵件通知。報名成功後，可以個人帳號方式登入平台進行職缺意願投遞。

七、特別備註事項：

1. 在獲得學生授權情況下，活動主辦單位保有與求職用途相關之學生資料使用權利。
2. 建議學生進入企業專區瀏覽公司資訊，踴躍投遞職缺以達到最佳活動展現及職缺媒合之目的。
3. 主辦單位保有視實際狀況變更之權利，如活動延期或取消之權利。
4. 由於廠商及職缺數量會持續變動，歡迎學生定期登入平台瀏覽和投遞職缺。

CTCI Foundation

International Students

Online Job Matching Platform

Purpose

The CTCI Foundation, founded in 1959 as a non-profit organization, provides a platform where companies and international students can conduct online job matching. This enhances opportunities for international students to work in Taiwan during their studies or after graduation and assists companies in recruiting the international talents.

Contents

- Job Openings Zone: Companies introduction and job openings - internship programs or local job vacancies (overseas career opportunities may also be available)
- Regulations Zone: Regulations related to international students working in Taiwan
- Video Zone: Experience sharing from the international student alumni; Application and career advice from the company's HR department; documentary video on the work permit application and other regulations of Taiwan
- Registration Info: Viewing and modifying registration information

Participating Enterprises (Continuously increasing)

Accton Technology Corporation	Advantech Co., Ltd
AMSL Holding N.V	ASUSTeK Computer Inc.
AUO Corporation	BenQ Materials Corporatio
Chicony Electronics Co., Ltd.	Chicony Power Technology Co., Ltd.
CTCI Corporation	CTCI Machinery Corporation
Everlight Electronics Co., Ltd.	HIWIN Technologies Corporation
Inventec Corporation	Industrial Technology Research Institute (ITRI)
Macronix International Co., Ltd.	Pegatron Corporation
Quanta Computer Inc.	Senao Networks Inc.
Super Micro Computer, Inc.	Wistron Corporation
YPCloud Inc.	

Registration Information

1. Registration: Scan DM QR Code or visit <https://act.ctci.org.tw/TMC/Registration>
2. No registration deadline.
3. This event is free.
4. Applicants will be asked to upload a resume, but no fixed format is required.

Target attendees

International students with bachelor's, master's or doctoral degrees in science, engineering, and business administration are particularly welcome, especially new graduates and seniors.

Remarks

1. The CTCI Foundation will seek consent from applicants prior to the dissemination of data to the listed recruiters. Applicants data will not be shared with non-related parties.
2. Candidates chosen for interviews will receive individual email invitations sent by the companies.
3. Applicants might receive no response. There are several reasons why this might be the case, including companies conducting ongoing screening processes, recruiters not having enough time to respond to each job seeker, applicants not meeting the qualifications for the position, etc.
4. As the number of participating companies and job vacancies may continuously change, applicants are welcome to log in to the platform periodically to browse and apply for the positions.